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دعوت جالب نمانیده مجلس از سرمایه گذاران بومی؛

پهن کردن فرش قرمز برای سرمایه گذاران بومی
لامرد_ دکترموسی نماینده مجلس گفت: باید از سرمایه گذاران بومی برای سرمایه گذاری در منطقه ویژه اقتصادی انرژی بر لامرد فرش قرمز پهن کرد.

به گزارش خبرنگاران گروه بازارسرمایه گزارش خبر، دکتر سیدموسی موسوی نماینده مردم شهرستان های لامرد و مهر در مجلس شورای اسلامی ضمن
عرض خوش آمد گویی خدمت وزیر صنعت، معدن و تجارت و هیئت همراه به منطقه گفت: لامرد و مهر به دلیل پس کرانه بودن و مسیر کوتاه ۳۰

کیلومتری با دریا، ظرفیت منطقه ویژه، ظرفیت گازی منطقه و... در جایگاه خاصی قرار گرفته ایم.

وی گفت: تمامی مزایای کرانه را داریم و تنها نقیصه مشکل آب بود که این مهم نیز در طرح آبرسانی از دریا به منطقه را خواهیم داشت که امیدواریم
هرچه سریعتر مشکل مرتفع وبه سرانجام برسد.

او افزود: این منطقه بین دو رشته کوه واقع شده و ظرفیت نیروی انسانی بسیار خوبی دارد و مردم این منطقه از زمان رئیسعلی دلواری عملا در دفاع از
وطن و در مبارزه با استعمار و در دفاع مقدس و تمامی صحنه ها و عرصه ها حضوری فعال داشته اند.

دکتر موسوی در خطاب به وزیر صنعت تاکید کرد: اگر بتوانیم از سرمایه گذاران بومی این منطقه شامل؛ لار، لامرد، مهر، عسلویه، اوز، خنج، گراش و
پارسیان و... استفاده کنیم به دیگر سرمایهگذاران نیازی نیست، اما متاسفانه سرمایه گذاران رمیده اند، ورود کرده اند و پاسخی ندیده اند که می طلبد

سرمایه گذاران بومی را برای سرمایه گذاری راغب کرد زیرا در حوزه سرمایه گذاری می توانند به خوبی به ما کمک دهند.

وی ادامه داد: خیلی ها خیال می کنند حوزه گازی لامرد ذیل عسلویه تعریف شده، اما این منطقه بزرگترین حوزه گازی شیرین مستقل در خشکی است
که ۱۸۲ حلقه چاه داریم و ۸۴ میلیون مترمکعب تولید گاز داشته ایم که متاسفانه به دلیل افت درون چاهی به ۵۵ میلیون مترمکعب رسیده است که

حدود ۳۰ میلیون مترمکعب ناترازی گاز از این منطقه است.

عضوکمیسیون انرژی مجلس افزود: مجموعه پالایشگاه گاز پارسیان که مجموعه خطوط گازی به آنجا ختم می شود گاز اصفهان، قم، فارس و در حدی
تهران و ۱۰درصد گاز کشور را عملا تأمین می کند که دچار چنین افت گازی شده ایم.

دکتر موسوی گفت: خوراک پالایشگاه پارسیان از چهار حوزه گازی تابناک، هُما، وراوی و شانول در این منطقه است و عمده ناترازی انرژی ۷۵ درصد تولید
گاز که از عسلویه می باشد متاسفانه پروژه های فشار افزایی و تقویت فشار در آنجا احداث نشده که کف آن هزینه ۲۰میلیاردی دلاری را به دنبال دارد.

دکتر موسوی اظهار کرد: پروژه حوزه گازی وراوی دوهفته دیگه وارد مدار می شود و پروژه فشارافزایی تابناک و هُما نیز در مسیر ساخت است که جمعا
۲۸۱میلیون یورو است و بعد از آن فشارافزایی شانول، و حوزه گازی تابناک را خواهیم داشت.

وی با بیان اینکه به سراغ توسعه میادین گازی رفته ایم افزود: پروژه فشار افزایی عملا تثبیت و نگه داشت فعلی را داریم و معادل گاز فعلی تولید داریم و
پس از ۱۰ سال چاه ها دوباره میمیرند که باید سراغ توسعه می رفتیم عملا این اتفاق افتاد و دو میدان گازی پازن و آرم با ظرفیت بالا هم به دلیل گاز
درجا و قابل استحصال و میعانات گازی و مجموعه پروژه ها مصوبه شورای اقتصاد دریافت نموده ام که بخشی از آن حوزه های مختلف ستاد اجرایی

و... این کار را شروع می کنند.

موسوی گفت: در این منطقه ای کهکمتر از ۲۰۰هزار نفر جمعیت دارد باید این ظرفیت گازی، عملا حدود ۸۵۰ میلیون یورو سرمایه گذاری که روی کاغذ
نیست، حدود ۳۰۰ میلیون یورو در حال اجرا است و مابقی نیز مجوزات لازم گرفته شده و پیمانکار باید کار را شروع کند و این اتفاق بزرگی در منطقه

است.

وی به فلسفه ایجاد منطقه ویژه در این منطقه اشاره کرد و گفت: در دولت هشتم آقای خاتمی برای پیشگیری از خام فروشی مناطقی مختلف در
سیستان و بلوچستان، هرمزگان و فارس ۷۰ نقطه را مشخص و سپس پایش شد که به ۲۰ نقطه و در نهایت سه نقطه لامرد، پارسیان و کنگان، و در

نهایت منطقه لامرد و پارسیان ساخته شد.

او تصریح کرد: منطقه اقتصادی انرژی بر لامرد برای ده میلیون تن سیمان، ده میلیون تن آلومینیوم، ده میلیون فولاد، پتروشیمی ها و صنایع دیگری
طراحی شده است.

وی گفت: در دور گذشته وزاری مرتبط با صنعت و معاونین و مسوولین مختلف به همراه تعدادی از سرمایه گذاران به منطقه آمدند که حضور جناب
آقای قالیباف رئیس مجلس و وزیر اسبق صنعت نیز در سفر به شهرستان، لامرد را عسلویه دوم معدنی دانستند.

وی با بیان این مطلب که ظرفیت های این منطقه معادل جاسک، چابهار و عسلویه است و منتهی کل نظام برای اینکه عسلویه عسلویه شد با پی گیری



مسوولین محلی صورت نگرفت بلکه کل نظام پای کار آمدند.

دکتر موسوی تصریح کرد: باتوجه به تردد ماشین آلات کارخانه سیمان، کارخانه آلومینیوم و وسائط نقلیه در شهر لامرد باید در این امر مهم به صورت
مشارکتی جاده کمربندی شهر لامرد را احداث کرد.


